
Suomen  Jousiampujain  Liitto  ry                                                                   PÖYTÄKIRJA  
  
2019  Hallituksen  kokous  6/2019,  etäkokous  Skype  
12.08.2019  klo  19:00  
  
Paikalla:  Petteri  Alahuhta,  Jani  Savilampi,  Ensio  Lehto,  Harri  Verho,  Mika  Savola,  Juuso  
Heikkilä,  Juhana  Rüster  (toiminnanjohtaja),  Marja  Raisoma  (seurakehittäjä,  klo  20  alkaen,  
kohta  6)  
  
Poissa:  Tuire  Kourula,  Susanna  Laamanen,  Matti  Aaltonen,    
  
Uusi  kokouslinkki:  https://zoom.us/j/686784419    
  
1.  Kokouksen  avaus  
Puheenjohtaja  Petteri  Alahuhta  avasi  kokouksen  klo  19:02  
  
  
2.  Läsnäolijoiden  ja  päätösvaltaisuuden  toteaminen  
Kokous  todettiin  päätösvaltaiseksi.  
  
  
3.  Edellisen  kokouksen  pöytäkirjan  vahvistaminen  
Vahvistettiin  kokouksen  5/2019  pöytäkirja  
  
  
4.  Ilmoitusasiat  

-   ei  ilmoitusasioita  
-   Leville  tulossa  3D-EM-kisat  (IFAA)  vuonna  2022.  

  
  
5.  Sähköpostipäätökset  

-     ei  sähköpostipäätöksiä  kokouksen  5/2019  jälkeen  
  
  
6.  SM-viikko  2020  Joensuu  
Esitetty  25m  SM-kisaa.  Pohjatyötä  tehty  ja  varmistettu  kisan  vaatima  henkilöresursointi.  
Odotettavissa  nopealla  aikataululla  tehtävä  päätös  kisaan  osallistumisesta.    
  
Päätös:  Näyttäisi  siltä,  että  SM-viikko  saataisin  Joensuussa  järjestymään.  Ensio  Lehto  
lupautumaan  johtamaan  kilpailun  järjestämistä.  Päätettiin,  että  SJAL  on  alustavasti  
kiinnostunut  osallistumaan  tapahtumaan.  lopullinen  osallistumispäätös  tehdään  myöhemmin  
SM-viikon  edellyttämällä  aikataululla.  Lajina  alustavasti  25  m  matka.  
  
  
6.  Raportit  

a)   Seuratoiminta  /  Marja  Raisoma  
-   Monenlaista  käytännönjärjestelyä  arvokisojen  osalta  



-   Hankittu  laitteistoja  jousiammuntavideoiden  tekoon.  Tekijöinä  Marja  ja  Niko  
Petäjä  /  kesäharjoittelija.  

-   Pikakilpailuja  sosiaalisessa  mediassa  
  

b)   Valmennus  ja  KV  kisat  /  Juhana  Rüster  
-   Juniori-MM-kilpailut  elokuun  19  
-   3D-MM  kilpailujärjestelyt  menossa  
-   VOK1-kurssille  9  ilmoittautuuttta,  VOK2:n  7  ilmoittautunutta.  Kurssit  

Kuortaneella  ja  Lohjalla.    
-   Taljaseminaari  ja  vaistoseminaari  tekeillä  

  
c)   Talousraportti  /  Juhana  Rüster  

-   Arvokisalaskuja  auki.  Matkojen  laskutukset  käyntiin    
-   Maksuvalmius  hyvä  

  
d)   Kesän  SM-kisojen  palautteet  ja  kokemukset/  Ensio  Lehto  

-   SM-viikko:  Päätuomarilta  ja  Juryltä  palautteet.  Kilpailumuotoa  pidettiin  
hyvänä.  Erityisesti  TV:n.  Jotain  käytännön  hankaluuksia  (mm.  WC).  
Tulospalvelusta  hyvää  kommenttia.  Aikataulu  onnistui  suunnitellusti.  YLE:n  
mukaan  homma  toimi  myös  hyvin  ja  lajin  formaatti  sopii  hyvin  TV:n.    

-   SM-Kemi:  Kilpailusta  saatu  myös  kattavat  palautteet.  Pääsääntöisesti  
palautteena  tulospalvelun  viivästykset  (kaapelien  rikkoutuminen).  
Tulospalveluhenkilöstö  palautteiden  mukaan  liian  harvojen  vastuulla.  
Mahdollisesti  kisaorganisaatio  olisi  saanut  olla  laajempi.  

-   Riihimäki:  Hyvä  kilpalu.  Hyvät  järjestelyt,  Riittävän  hankala  rata.  Hyvin  
liikuttavissa.    

-   Inkoo:  sähköinen  tulospalvelu  käytössä  maastossa  suomessa  ensimmäistä  
kertaa  SM-tasolla.    Kuulopuheen  mukaan  järjestelmä  toimi  hyvin.  

  
  
7.  Strategiaprosessi  ja  valmistelun  tilanne  
Harrastajasarjaa  koskevat  sääntömuutokset.  

-   Päätettiin  aktivoida  olemassa  olevan  olevan  harrastajasarjan  aktiviteettia.  
Panostetaan  markkinointiin  ja  kannustetaan  seuroja  järjestämään  harrastajasarjan  
tapahtumia.    

  
  
8.  Toimintasuunnittelu  vuodelle  2020  
Juhana  laatii  suunnitelman  toimintasuunitelman  valmistelusta  
  
  
9.  Budjetointi  vuodelle  2020  
Juhana  laatii  suunnitelman  toimintasuunitelman  valmistelusta  
  
10.  Syyskokouksen  ajankohta  ja  paikka  
Syyskokousajankohta  26.10.2019,  Turku  
  



  
11.  Keskustelualoitteet  

a)   SJAL:n  viralliset  valokuvaajat  ja  tapahtumista  viestintä  
-   Harri  Verho  toiminut  kuvaajana  SM-tapahtumissa.  Kuvia  verkossa.  

Kuvien  katselumäärät  verkossa  nousussa.  
-   Päätettiin:  Laaditaan  liiton  nimeämien  virallisten  kuvaajien    

toimintaperiaatteet,  jotka  hyväksytään  hallituksessa.  Näkökulmat,  
turvallisuus,  kuvien  käyttöoikeudet,  kuvaajan  velvollisuudet  ja  
oikeuden.  Harri  Verho  valmistelee  toimintaperiaatedokumentin.    

b)   Tulospalvelutiimin  kehittäminen  ja  resursointi  
-   Tulossa  kilpailunjärjestäjäkoulutus,  josta  tarjotaan  kilpailuiden  

perustason  tulospalveluosaamista.  Avainhenkilörooleihin  pitää  myös  
kouluttaa  uutta  väkeä.  Tulospalvelutiimin  koon  ja  osaamisen  
kasvattaminen  tärkeää,  ettei  avainhenkilöt  kuormitu  liikaa  tai  
muodostu  riskiksi  (esim.  mahd.  sairaus,  tapaturmat)  

-   Päätettiin  ottaa  tulospalvelun  kehittäminen  kohteeksi  vuonna  2020    
c)   Ranking  sarjan  kehittäminen  kohti  Ranking  kilpailuja  

-     Finaalitapahtumaan  osallistumassa  8  tähtäinampujaa  ja  6  talja-
ampujaa  

-   Kehittämisestä:  Palautteiden  mukaan  toiveissa  ranking-sarja,  jossa  
järjestetään  tietty  määrä  ranking-kilpailuja  vuodessa.  Ranking-kilpailut  
mahdollisesti  huomioidaaan  arvokisavalinnoissa  tms.    

-   Päätettiin,  että  rakennetaan  malli  kaudelle  2020.  Ensimmäinen  kilpailu  
vuoden  alussa  ja  finaali  elokuulla.    

d)   Kemin  Seniorijoukkuekisa  ja  SE-tulosten  hyväksyminen  
-   Päätettiin  selvittää  seniorijoukkuekisan  SE-tuloksien  oikeat  SE-

tulokset.  Ensio  Lehto  selvittää  asian  tulevaan  kokukseen,  
  
12.  Muut  asiat  

-   ei  muita  asioita  
  
  
11.  Seuraavat  kokoukset  2019  
Syyskuun  puolen  välin  jälkeen.  Äänestys  sähköpostissa  
  
Toimintasuunnittelusta  erillinen  aikataulu.  
  
  
12.  Kokouksen  päättäminen  
Puheenjohtaja  päätti  kokouksen  klo  21:18    
  
  
  
  
Petteri  Alahuhta            Juhana  Rüster  
Puheenjohtaja              Sihteeri  
  


